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Jo mere vi arbejder hjemme, jo højere bliver vores krav til en god arbejdsplads derhjemme. Med Freya Desk Up øger vi 
 fleksibiliteten og komforten på hjemmearbejdspladsen - uden at gå på kompromis med godt design.
Det populære Freya skrivebord fås nu også i justerbar højde samt mulighed for skråtstilling af bordpladen. Bordpladerne fås i 
 2 forskellige størrelser - den største er i  overensstemmelse med DS EN 527-1 2011 standarder. Det giver også virksomheder 
mulighed for at tilbyde deres  medarbejdere en arbejdsstation derhjemme, der ikke kun er funktionel, men også falder godt ind 
i et hjem. Den slanke form fra det originale Freya skrivebord er bibeholdt og stålelementer tilføjet for at gøre bordet justerbart i 
højden. Ved at vælge en bordplade med linoleum kan man vælge en lydabsorberende variant.
Ideel i kombination med Butterfly Swivel eller en af stolene fra Freya serien.

// The more we work from home, the higher our demands for a good workplace. By introducing Freya Desk Up we increase 
 the flexibility and comfort of the home workplace - without compromising on good design.
The popular Freya Desk is now also available with adjustable height as well as the option of a slant table top. The table top 
is available in 2 different sizes  - the larger one being in line with EN 527-1 2011 standards. This also gives companies the 
 opportunity to offer their employees a work station at home that is not only functional but suits a home environment nicely. The 
sleek shape of the original Freya Desk has been maintained – adding steel elements to make the table adjustable in height.   
By choosing a table top with linoleum a sound absorbing variant can be chosen.
Ideal in combination with Butterfly Swivel or one of the chairs from the Freya series.

/ Je mehr wir von zu Hause aus arbeiten, desto höher sind unsere Anforderungen an einen guten Arbeitsplatz.
Durch Freya Desk Up erhöhen wir die Flexibilität und den Komfort des Arbeitsplatzes zu Hause - ohne Kompromisse im  
guten Design zu machen.
Der beliebte Freya Desk ist jetzt auch mit verstellbarer Höhe und Möglichkeit die Tischplatte schrägt einzustellen erhältlich.  Die 
Tischplatten sind in 2 verschiedenen Größen erhältlich - die größere entspricht der Norm EN 527-1 2011. Dies gibt Unternehmen 
nun auch die Möglichkeit, ihren Mitarbeitern einen Arbeitsplatz zu Hause anzubieten, der nicht nur funktional ist, sondern auch 
gut in eine häusliche Umgebung passt. Die schlanke Form des originalen Freya-Schreibtisches wurde beibehalten.  Stahlelemente 
wurden hinzugefügt, um den Tisch höhenverstellbar zu machen. Durch Auswahl einer Tischplatte mit Linoleum kann eine 
 schallabsorbierende Variante gewählt werden.
Ideal in Kombination mit Butterfly Swivel oder einem der Stühle aus der Freya-Serie.
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BORDPLADE: Helt i massiv eg eller massiv eg, belagt med linoleum i sort eller beige grå. BORDKANT: Massiv eg med klar lak. 
UNDERSTEL: Massiv eg med klar lak m/indbygget højdejusterbart sort stålstel. Fås i to højdeversioner: 65-85cm eller 70-90cm. Indstillelig i 10 trin. 

// TABLE TOP: All in solid oak, or solid oak with linoleum in black or beige grey. TABLE EDGE: Solid oak with transparent lacquer. 
BASE: Solid oak with transparent lacquer w/height adjustable black steel legs. Available in two heights: 65-85cm or 70-90cm. Adjustable in 10 intervals.

/ TISCHPLATTE: Ganz in massiver Eiche, oder Massiveiche mit Linoleum in schwarz oder beige grau. KANTE DER TISCHPLATTE: Eiche massiv mit klarem Lack. 
UNTERGESTELL: Eiche massiv mit klarem Lack m/höhenverstellbarem schwarzem Stahlgestell. Erhältlich in zwei Höhenintervallen: 65-85cm oder 70-90cm. 
Verstellbar in 10 Intervallen.
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